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Zápis z veřejného zasedání Zastupitelstva městyse Liteň 

č. 24/2025 

konaného ve čtvrtek 21. 01. 2025 od 19.00 hodin na radnici městyse Liteň 

v zasedací místnosti. 

PROGRAM: 

1. Zahájení 

2. Určení zapisovatele, zvolení ověřovatelů 

3. Schválení zápisu z VZ 23 

4. Schválení přidání bodů k projednání 

5. Schválení programu zasedání 

6. Zpráva o činnosti 

7. Opatření na Stříbrném potoce 

8. Prodej části pozemku p. č. 237 

9. SoBS VB ČEZ – Vatina 

10. Studie systému sídelní zeleně - dotace z OPŽP 

11. Dotace na Opravu sakrálních staveb 

12. Revitalizace sadů Sv. Čecha – Liteň 

13. Pasportizace, prořez a údržba dřevin 

14. Dotační poradenství - MMR – obnova povrchu místní komunikace 

15. Nový DCI server do kina 

Diskuze 
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Zasedání Zastupitelstva městyse Liteň (dále též jako „zastupitelstvo“) zahájil starosta městyse 

Tomáš Jurajda (dále též jako „předsedající“). 

Přítomni: Tomáš Jurajda, Peter Kapusta, Jaroslav Merta, Martina Benešová, Dominika Štefflová, Hana 

Lukešová 

Omluveni: Jan Čech, Jiří Vodička, Filip Kaštánek (dle pí. Lukešové je p. Kaštánek na cestě z Prahy) 

Neomluveni: 0 

Počet občanů: 7 

1. Zahájení 

V 19.00 hod. starosta obce: „Přeji dobrý večer všem přítomným, vítám vás na veřejném zasedání 

Zastupitelstva městyse Liteň č. 24/2025. Konstatuji, že zasedání Zastupitelstva městyse Liteň bylo svoláno 

tak, aby se v souladu se zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích v platném znění, konalo nejméně 7 dnů 

od vyvěšení pozvánky na úřední desce. Současně bylo konání zasedání oznámeno na elektronické úřední 

desce.“ 

Starosta konstatoval, že je přítomno 6 členů zastupitelstva, tzn., že zastupitelstvo je 

usnášeníschopné. 

2. Určení zapisovatele, zvolení ověřovatelů 

Zapisovatel určený starostou Tomášem Jurajdou je paní Martina Benešová. 

Navrhuji, abychom ověřovateli zápisu zvolili pana Petera Kapustu a paní Hanu Lukešovou. 
 

Hlasování: pro: 6 

proti: 0 

zdržel se: 0 

3. Schválení zápisu z VZ č. 23 

Návrh usnesení č. 311 z 21-01-2025 
 

Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje znění zápisu ze zasedání č. 23/2024 vyvěšeného na úřední desce 

dne 20.12.2024. 
 

Hlasování: pro: 6 

proti: 0 

zdržel se: 0 
 

Usnesení č. 311 z 21-01-2025 bylo schváleno. 

4. Schválení přidání bodů k projednání 

Zdůvodnění: 

Dle jednacího řádu Zastupitelstva městyse Liteň, Čl. 6 “Program zasedání” navrhuji doplnit 

původní program (jak uveden na pozvánce ze dne 13.01.2025) o další body k projednání: 

16. Světelná reklama na provozovny KD 

17. Kulturní, sportovní a volnočasová komise – přidělení dotací 

Návrh usnesení č. 312 z 21-01-2025 
 

Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje přidání navržených bodů k projednání: 
 

Hlasování: pro: 6 

proti: 0 

zdržel se: 0 

Usnesení č. 312 z 21-01-2025 bylo schváleno. 
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5. Schválení programu zasedání 

Zdůvodnění: 

Dle jednacího řádu Zastupitelstva městyse Liteň, Čl. 6 “Program zasedání” byl původní program 

(jak uveden na pozvánce ze dne 13.01.2025) doplněn o další body k projednání: 

16. Světelná reklama na provozovny KD 

17. Kulturní, sportovní a volnočasová komise – přidělení dotací 

Diskuze bude posledním bodem programu. 

Návrh usnesení č. 313 z 21-01-2025 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje program zasedání č. 24 ze dne 21.01.2025. 

 

Hlasování: pro: 6 

proti: 0 

zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 313 z 21-01-2025 bylo schváleno. 

6. Zpráva o činnosti 

• Pracujeme na stavbě rekonstrukce chodníku Dlouhá, stavební deník pravidelně aktualizován, 

k nahlédnutí na GD ve složce investiční akce. Je ukončeno položení obrub a krajníků, probíhá 

pokládka dlažby chodníku. 

• Máme vydané pravomocné rozhodnutí ke stavbě vodojemu Liteň-Leč, dle usnesení je 

objednáno zpracování rozpočtu a dokumentace pro vypsání veřejné zakázky. 

• Byla dokončena oprava výklenkové kaple, restaurátor p. Jarmil Plachý předal na obec 

restaurátorskou zprávu – v podkladech k nahlédnutí. 

• Bylo předáno dílo rekonstrukce KD – části Energetické úspory od stavební firmy Slivoň. Je 

podána žádost o platbu z dotace energetické úspory. Čekáme na reakci fondu. 

• Již od minulého týdne vydáváme Liteňské vouchery pro mladistvé a seniory v hodnotě 1.000 Kč 

na občana. 

• Bylo zhotoveno a nainstalováno svislé dopravní značení „Zóna 30“ v lokalitě/ulicích Sokolská, 

Chrástecká, Pirnerova, Zahradní, Sadová a U Záložny. 

• Je objednána pasportizace dešťové kanalizace a budou určeny úseky pro kamerové průzkumy. 

• Byl odeslán dodatek ke smlouvě se společností TextilEco, čekáme na jeho navrácení a podpis. 

• Máme podepsanou editorskou smlouvu na správu DTM, bylo objednáno prvotní převedení 

veškerých dat do DTM STČ kraje. Tedy veškeré místní komunikace, veřejné osvětlení, 

vodovodní a kanalizační vedení v majetku městyse. 

• Je podepsána smlouva o spádovosti naší ZŠ s obcí Tetín. 

• Je podepsána smlouva o VB vedení NN v areálu nové školy. 

• Je odeslána žádost o bezúplatný převod části pozemku pod komunikací v ulici Mánesova. 

• Je podepsán dodatek č. 3 se svozovou společností Pobero, na základě kterého bude část zisku 

společnosti použita na slevu za poskytované služby pro členské obce. Zatím nemáme prosincové 

vyúčtování. 

• Dodatek č. 2 ke smlouvě na IA Energetické úspory KD Liteň je podepsán. 

• Nájemní smlouva na pozemek p. č 608 - Polní plato Měňany, je podepsána a odeslána 

ke kontrasignaci, po shromáždění všech potřebných podkladů zažádáme o bezúplatný převod. 

• Stav úvěru: zbývající částka ke splacení 15.991.021 Kč; 

▪ datum příští splátky 31.01.2025; 

▪ částka příští splátky 433.550 Kč. Aktuální úroková sazba 4,09 %. 

• Stav účtu ČSOB:  6.236.953 Kč 

• Stav účtu KB:      514.952 Kč 

• Stav účtu Hospodářská činnost: 3.700.350 Kč 
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7. Opatření na Stříbrném potoce 

Zdůvodnění: 

Agentura ochrany přírody a krajiny ČR (AOPK) si objednala zpracování studie povodí Stříbrného 

potoka v CHKO Český Kras. Studii vypracoval pan Skalička za spol. HG partner s.r.o., který nám ji 

přeposlal. 

Zájmovým územím studie je celé povodí Stříbrného potoka až k zaústění do Svinařského potoka v Zadní 

Třebani. Cílem studie je navrhnout opatření, která zajistí zlepšení vodního režimu v zájmovém území 

i držení biodiverzity v krajině. V rámci studie jsou navrženy protierozní prvky (remízky, zasakovací 

prvky, rozptýlená zeleň), retenční prvky (tůně, mokřady, rybníky), revitalizace vodních toků a přírodě 

blízká protipovodňová opatření. 

Zadavatel AOPK požádal městys Liteň o předběžný souhlas s danou studií, realizací popsaných opatření 

a případnou směnou/ odkupem pozemků pro daná opatření. 

 

Návrh usnesení č. 314 z 21-01-2025 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

1. uděluje předběžný souhlas s realizací navržených opatření; 

2. je ochotno spolupracovat s investory, kteří budou jednotlivá opatření realizovat 

 

Hlasování: pro: 6 

proti: 0 

zdržel se: 0 

Usnesení č. 314 z 21-01-2025 bylo schváleno. 

8. Prodej části pozemku p. č. 237 

Zdůvodnění: 

Na základě žádosti SVJ 367 Liteň jsme vyhlásili a 18.12.2024 vyvěsili na úřední desku záměr prodeje 

části pozemku p. č. 237, v k. ú. Liteň o výměře cca 190 m2. ML byla doručena jediná nabídka (do datové 

schránky), viz příloha. Nabízená cena za 1 m2 odpovídá obvyklé tržní ceně, viz vypracovaný odhad tržní 

ceny. 

 

Návrh usnesení č. 315 z 21-01-2025 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

1. schvaluje prodej části pozemku p. č. 237 v k. ú. Liteň, dle doručené nabídky: výměra cca 190 m2 

– SVJ 367 Liteň, Jana Bašty 367, 267 27 Liteň za cenu 1.000 Kč za 1 m2; 

2. pověřuje starostu vypracováním geometrického plánu (hradí kupující) na oddělený pozemek, 

podpisem kupní smlouvy, zapsáním a převodem oddělené části pozemku na kupující. 

Hlasování: pro: 5 

proti: 0 

zdržel se: 1 (Lukešová) 

 

Usnesení č. 315 z 21-01-2025 bylo schváleno. 

9. SoBS VB ČEZ – Vatina 

Zdůvodnění: 

Městys Liteň obdržel od společnosti ČEZ Distribuce, a. s., návrh smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení 

věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. IV-12-6030529, parc. č. 251, 971 a 987, v k. ú. Běleč 

u Litně, viz příloha. 

Smluvní strany se dohodly, že za omezení vlastnického práva v důsledku výstavby zařízení distribuční 

soustavy (kabelové vedení NN a pojistková skříň) a zřízení věcného břemene bude budoucí povinné 
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na základě vlastní smlouvy vyplacena jednorázová náhrada ve výši 2.000 Kč. K této částce bude 

připočtena daň z přidané hodnoty dle zákonné sazby platné ke dni uskutečnění platby. 

Předkládám ke schválení návrh této smlouvy mezi budoucím oprávněným, společností ČEZ 

Distribuce,  a.s., zastoupenou spol. Colsys s.r.o., na základě písemné plné moci ze dne 08.10.2023, 

a budoucím povinným městysem Liteň. 

 

Návrh usnesení č. 316 z 21-01-2025 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

1. schvaluje znění Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění 

stavby č. IV-12-6030529 mezi ČEZ Distribuce, a.s., zastoupenou paní Lenkou Valentíkovou, 

spol. Colsys s.r.o., Buštěhradská 109, 272 03 Kladno-Dubí, IČ: 14799634 jako budoucí 

oprávněnou stranou a městysem Liteň jako budoucí povinnou stranou; 

2. pověřuje starostu městyse Liteň podpisem této smlouvy. 

Hlasování: pro: 6 

proti: 0 

zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 316 z 21-01-2025 bylo schváleno. 

10. Studie systému sídelní zeleně - dotace z OPŽP 

Zdůvodnění: 

Městys Liteň má zájem o revitalizaci zeleně na svém území, k čemuž neexistuje zatím žádná komplexní 

studie. Proto vítáme možnost si tuto studii (SSSZ) nechat vypracovat a zafinancovat z dotací. Náklady 

na vypracování studie i dotační management bude kompletně uhrazen z dotace poskytované AOPK. 

Studií získáme konkrétní návrhy opatření pro rozvoj a udržitelnost systému zeleně, včetně určení priorit 

pro údržbu a obnovu, a také návrh nových ploch pro zeleň. Bude sloužit jako odborný podklad pro další 

plánování zeleně v obci a dále jako výchozí podklad pro realizaci navržených dílčích opatření 

(např. výsadba stromů) a na to navázané dotační tituly. Některé dotační tituly pak bonifikují projekty, 

které ze SSSZ vyplývají. Dotovatelnost: 100%. 

Předkládám ke schválení smlouvu se spol. Natura Verde, která zajistí: 

● vypracování a podání žádosti o dotaci včetně všech příloh; 

● kompletní realizaci studie systému sídelní zeleně; 

● dotační management s tím spojený. 

 

Návrh usnesení č. 317 z 21-01-2025 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň 

1. souhlasí s vypracováním studie systému sídelní zeleně na území městyse; 

2. schvaluje znění Smlouvy o dílo - žádost o dotaci a vypracování studie systému sídelní zeleně 

mezi městysem Liteň a společností Natura Verde holding s.r.o., Na okraji 229/56, Veleslavín; 

162 00 Praha 6, IČO: 11747811, zastoupenou jednatelem Simonem Flemrem; 

3. pověřuje starostu městyse Liteň podpisem smlouvy. 

 

Hlasování: pro: 5 

proti: 0 

zdržel se: 1 (Lukešová) 

 

Usnesení č. 317 z 21-01-2025 bylo schváleno. 
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11. Dotace na Opravu sakrálních staveb 
 

Zdůvodnění: 

Ministerstvo zemědělství ČR vyhlašuje dotační výzvu na opravy sakrálních staveb, např. opravy 

křížových cest, zvoniček, božích muk, kapliček, soch a hřbitovů. Začátkem února se připravuje příjem 

žádostí. Dotaci můžeme využít na restaurování sochy sv. Jana Nepomuckého z výklenkové kaple. 

Výše podpory je 70 %, maximálně 300.000 Kč. 

Cena za restaurování sochy sv. Jana Nepomuckého je 148.200 Kč + 21 % DPH, tj. celkem 179.080 Kč. 
 

Návrh usnesení č. 318 z 21-01-2025 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň souhlasí s podáním žádosti o dotaci od poskytovatele dotace Ministerstva 

zemědělství ČR na Opravu sakrálních staveb - Restaurování sochy sv. Jana Nepomuckého z výklenkové 

kaple v Litni. 

 

Hlasování: pro: 6 

proti: 0 

zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 318 z 21-01-2025 bylo schváleno. 

 

12. Revitalizace sadů Sv. Čecha – Liteň 
 

Zdůvodnění: 

V květnu 2022 byl zpracován společností Studio T-vektor s.r.o. hrubopis - projekt ve stupni 

Dokumentace pro umístění stavby / DÚR projekt Liteň, revitalizace náměstí. (schvalováno 

na VZ_37_20220316). 

Na základě této dokumentace chceme pokračovat s dalším zpracováním projektu do stupně 

ke stavebnímu povolení dle nově platného stavebního zákona. Jako první část bude předmětem plnění 

revize návrhu projektové dokumentace prostoru sadů Svatopluka Čecha, rekonstrukce zpevněných 

ploch, především chodníků, veřejných prostranství a parkových úprav.  

Dále bude nutno zpracovat i prováděcí dokumentaci, kde budou zapracovány i další nutné opravy, 

především vyřešení odtoku dešťové kanalizace a případné přeložky sítí, tak, aby bylo možné zpracovat 

relevantní rozpočet pro zadání stavebních prací a VZ. 

Rekonstrukce průjezdních úseků silnic III. tříd není plánována a bude navržena pouze v nezbytně 

nutném rozsahu vyvolaném výše zmíněnou stavbou.  

Na začátku bychom udělali studii pro prověření dalších možností dopravního řešení, abychom věděli, 

jak bude vypadat koncept celého prostoru (zklidněná ul. Pode Zděmi - práh, jiné řešení křižovatky 

u radnice (stávající křižovatky či opravdu kruhový objezd)) a podle toho, jak to dopadne, se změny 

zapracují do PD. 

 

Návrh usnesení č. 319 z 21-01-2025 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje objednání revize původní projektové dokumentace ve stupni 

DÚR a zpracování DPSDI (Dokumentace pro povolení stavby dopravní infrastruktury) včetně 

inženýrské činnosti ve formě dokumentace pro povolení stavby dopravní infrastruktury od společnosti 

Studio T-vektor s.r.o. za cenu 145.000 Kč bez DPH dle předložené nabídky. 

Hlasování: pro: 6 

proti: 0 

zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 319 z 21-01-2025 bylo schváleno. 
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13. Pasportizace, prořez a údržba dřevin 
 

Zdůvodnění: 

Městys Liteň doposud nemá evidenci ploch zeleně ani inventarizaci dřevin. Evidence ploch zeleně 

poskytuje na základě sběru dat v rámci terénního průzkumu informace o lokalizaci a výměrách 

jednotlivých ploch zeleně. Tyto informace jsou základním podkladem pro stanovení nákladů na údržbu 

veřejné zeleně.  

Ze zákona je vlastník povinen mít evidenci dřevin rostoucích na jeho pozemku a zabraňovat škodám, 

které mohou stromy způsobit. Současně je povinen se o stromy starat s péčí řádného hospodáře a bránit 

jejich poškození. S inventarizací dřevin (pasport dřevin) získá vlastník komplexní přehled o stromech 

a keřích, o jejich stavu a návrh pěstebních opatření ke každé dřevině. Vlastník dřevin obdrží s pasportem 

online interaktivní mapu s umístěním dřevin s fotodokumentací a plánem péče do dalších let. Poptali 

jsme 3 společnosti, které kromě inventarizace dřevin, dendrologických posudků a péče o zeleň poskytují 

i služby dotačního managementu. Obdrželi jsme 3 nabídky: 

• Lesproma, s.r.o. Plzeň: Inventarizace 1ks 375 Kč + dendrologický posudek stromu 1ks 

3.250 Kč + zpracování žádosti o dotaci vč. souvisejících činností 55.000 Kč + ceník 

arboristických zásahů 

• Lukáš Ledvoň, Roupov: Inventarizace 1ks 450 Kč + dendrologický posudek stromu 1ks 

3.500 Kč + zpracování žádosti o dotaci vč. souvisejících činností 65.000 Kč + ceník 

arboristických zásahů 

• VSW Profi s.r.o. Plzeň: Inventarizace 1ks 300 Kč + dendrologický posudek stromu 1ks 

2.500 Kč + zpracování žádosti o dotaci vč. souvisejících činností 35.000 Kč + biologický 

posudek 12.000 Kč + ceník arboristických zásahů 

 

Návrh usnesení č. 320 z 21-01-2025 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

1. souhlasí s provedením pasportizace, prořezu a údržbou dřevin na svém území, a se službami 

dotačního managementu; 

2. schvaluje cenovou nabídku společnosti VSW Profi s.r.o., Na Roudné 443/18, Plzeň, 301 00, IČO: 

14110539, Inventarizace 1ks 300 Kč + dendrologický posudek 1ks 2.500 Kč + zpracování žádosti 

o dotaci vč. souvisejících činností 35.000 Kč + biologický posudek 12.000 Kč + ceník 

arboristických zásahů, ceny bez DPH; 

3. pověřuje starostu objednáním prací dle předložené nabídky, sepsáním a podpisem smlouvy 

o dílo. 

 

Hlasování: pro: 6 

proti: 0 

zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 320 z 21-01-2025 bylo schváleno. 

 

14. Dotační poradenství - MMR – obnova povrchu místní komunikace 

Zdůvodnění: 

MMR vyhlásilo dotační program na AKTIVITA 2 - Rekonstrukce veřejných budov a AKTIVITA 3 - 

nákup sdílené komunální techniky. Výše podpory je max. 30%, příjem žádostí probíhá do 28.02.2025 

(prodlouženo do 31.března 2025). 

Navrhuji požádat o dotaci na nákup nového traktoru na sekání trávy, současný traktor je již 

v nevyhovujícím technickém stavu, především z hlediska bezpečnosti práce. Cena nového je cca 

400.000 Kč včetně DPH (např: https://www.profisekacky.cz/wisconsin-cesky-vyrobce/3020-sekaci-

komunalni-traktor-w3676-bulldog-benzin-26hp.html ). 

Dále navrhuji využít dotační titul na opravu Společenský dům Leč, kde je již zpracován pasport a budou 

vypracovány podklady s rozpočtem k opravě. Především se jedná o nové podlahy, rozvody elektro a 

vody, odpady, vytápění a jímku na odpadní vody. Žádosti jsou hodnoceny dle tabulky Věcných kritérií, 

https://www.profisekacky.cz/wisconsin-cesky-vyrobce/3020-sekaci-komunalni-traktor-w3676-bulldog-benzin-26hp.html%20).
https://www.profisekacky.cz/wisconsin-cesky-vyrobce/3020-sekaci-komunalni-traktor-w3676-bulldog-benzin-26hp.html%20).
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strana 17 dokumentu MMR „2025_PORV_pril-Vyzvy_Zasady_1-2025-117D7620 “, žádost budeme 

podávat tedy jen v případě, že bude mít dle názoru dotačních specialistů šanci na schválení. 

Návrh usnesení č. 321 z 21-01-2025 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

1. souhlasí s podáním žádosti o dotaci od poskytovatele dotace Ministerstva pro místní rozvoj ČR

na nákup nového traktoru na sekání trávy;

2. souhlasí s podáním žádosti o dotaci od poskytovatele dotace Ministerstva pro místní rozvoj ČR

na Rekonstrukci veřejných budov - opravu Společenského domu Leč.

Hlasování: pro: 6 

proti: 0 

zdržel se: 0 

Usnesení č. 321 z 21-01-2025 bylo schváleno. 

15. Nový DCI server do kina

Zdůvodnění: 

V říjnu 2024 po rekonstrukci kina a odstávce techniky bylo zjištěno servisní firmou AV Media, že DCI 

kino server Doremi DCP-2000 je nefunkční. Servery s kódovací kartou Dolphin Board 1.0 se již 

nevyrábí, náhradní díly nejsou dostupné, jedinou možností bylo použít starší server z jiného kina. Městys 

Liteň si pronajal kompatibilní server Doremi DCP-2000, Dolphin ver. 1.0 za cenu 10.000 Kč bez DPH 

měsíčně na dobu 4 měsíců, včetně dopravy a instalace serveru. Doba pronájmu uplyne 16.02.2025. Níže 

možnosti dalšího postupu. 

1.) ML si server po 16.02.2025 od spol. AV Media odkoupí za částku 60.000 Kč bez DPH. Záruka bude 

poskytnuta do 16.10.2025. Server může bez problému ještě několik let sloužit. Pokud se ale porouchá 

server nebo projektor, budeme v podobné situaci. 

2a) Zakoupení staršího projektoru a staršího serveru 2. generace. Náhradní díly by měly být dostupné 

5+ roků. Cena 500.000 Kč bez DPH. Záruka 2 roky. 

2b) Využili bychom váš objektiv, tím se náklady sníží – 50.000 Kč. Projektor bychom si vzali 

na náhradní díly -20.000 Kč. Netrváme na tom. Vám bude projektor asi k ničemu, my jej můžeme využít 

na náhradní díly. Cena 430.000 Kč bez DPH. Záruka 2 roky. 

• Projektor: Christie CP2220 DLP Digital Cinema Projector | Christie - Visual Display Solutions

• Server: https://professional.dolby.com/siteassets/products/dolby-imaging-solutions-for-

media/dolby-storage-server-and-integratedmedia-

blockshowvaultimb/dolby_showvault_imb_product_sheet.pdf

3.) Zakoupení nového projektoru a nového serveru. Výhodou je, že projektory jsou již laserové, tedy 

bezlampové. Odběr elektřiny je násobně nižší. Cca 1kW oproti 4kW. Provozní náklady se velmi sníží. 

Cena cca 1.000.000 Kč bez DPH. Záruka 2-3 roky. Náhradní díly by měly být dostupné 10+ roků. 

Variant projektorů a serverů může být více, od 3 výrobců: Barco, Christie, NEC. 

Návrh usnesení č. 322 z 21-01-2025 

Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje odkup serveru Doremi DCP-2000, Dolphin ver. 1.0 za částku 

60.000 Kč bez DPH od společnosti AV Media s.r.o. dle nabídky č. 1. 

Hlasování: pro: 5 

proti: 0 

zdržel se: 1 (Lukešová) 

Usnesení č. 322 z 21-01-2025 bylo schváleno. 

https://drive.google.com/file/d/1TdWgkMHRb75LOB9WGjAGnulAT_Esz2i0/view?usp=sharing
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16. Světelná reklama na provozovny KD

Zdůvodnění: 

Na nově zrekonstruovaném KD jsme naplánovali instalaci osvětlených označení provozoven Pošty, 

Cukrárny a Domácích potřeb (Papírnictví, Elektro, Barvy-laky, Železářství).  

Předkládám cenové nabídky na různé varianty 3 osvětlených reklamních boxů o rozměrech šířka 

1200mm, výška 600mm, od spol. Luna Ateliér, s.r.o. Boxy jsou univerzální. Popis bude možno vyměnit 

formou vložení nového plátna s popisem/ reklamou. Cena je kompletní s dopravou a instalací boxů. 

Návrh usnesení č. 323 z 21-01-2025 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

1. schvaluje variantu 2 společnosti Luna ateliér s.r.o., cenovou nabídku 64.870 Kč bez DPH;

2. pověřuje starostu městyse Liteň objednáním 3 světelných boxů ve variantě 2.

Hlasování: pro: 6 

proti: 0 

zdržel se: 0 

Usnesení č. 323 z 21-01-2025 bylo schváleno. 

17. Kulturní, sportovní a volnočasová komise – přidělení dotací

Zdůvodnění: 

Podpora jednotlivců a spolků, kteří v ML pořádají jednorázové kulturní, sportovní, vzdělávací a jiné 

akce, obnovují nebo se snaží zachovat tradice a dále podpora celoročního provozu zájmových klubů 

– děti, mládež, senioři. Jedná se o nenárokovou dotaci a existence spolku není závislá na této

podpoře.

V položkách §3399 Záležitosti kultury, církví a sdělovacích prostředků, pol. 5222 (190 .000 Kč)

a §3419 Ostatní tělovýchovná činnost, pol. 5222 (60.000 Kč) byla v rámci rozpočtu městyse Liteň

pro rok 2025 komisi vyčleněna částka 250.000 Kč. Zastupitelstvo ML bere na vědomí návrh komise

na poskytnutí dotací z rozpočtu ML v níže uvedeném rozsahu.

Kulturní, sportovní a volnočasová komise neprojednávala žádosti, které jsou v rozporu

se „Zásadami pro poskytování dotace z rozpočtu ML“, byly podány po termínu, nejsou

na předepsaném formuláři apod. tak, aby pro všechny žadatele platila jednotná pravidla.

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1T06zQLqk4kdJVDcBS3lqgJvBa1ooCgk4/edit?usp=sharing&ouid=101275801734959860806&rtpof=true&sd=true
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Žadatel  Název/stručný popis Požadovaná Částka 
částka 2025 doporučená k podpoře

Tenisový klub Liteň, spolek  materiál     8 000,00 Kč   5 000,00 Kč
Fotbalový klub Liteň       podpora činnosti 20 000,00 Kč  10 000,00 Kč

   materiál-údržba trávníku    100 000,00 Kč  47 000,00 Kč
   celoroční opravy    30 000,00 Kč  15 000,00 Kč

Sdružení liteňských seniorů     podpora činnosti    10 000,00 Kč  10 000,00 Kč
Římskokatolická farnost Řevnice  koncert k výročí Jarmily Novotné 15 000,00 Kč  10 000,00 Kč

   tradiční vánoční koncert    40 000,00 Kč  16 000,00 Kč
ZO ČZS Liteň   zájezd do arboreta    15 000,00 Kč  10 000,00 Kč
TUMBAO, z.s.   Taneční kroužek 20 000,00 Kč  7 000,00 Kč
ČTU, Záskalák Liteň  Běh Litní a zámeckým parkem 15 000,00 Kč 14 000,00 Kč

   Šachový turnaj  2 000,00 Kč  1 000,00 Kč
   Mezinárodní dětská výtvarná soutěž  8 000,00 Kč  2 000,00 Kč
   Výstava keramické, soutěž     7 000,00 Kč  1 000,00 Kč
   Letní tábor v Mrtníce u Komárova    15 000,00 Kč  10 000,00 Kč
   Liteň-Aktivita pro seniory    15 000,00 Kč   12 000,00 Kč
   PUTOVÁNÍ PO ČECHÁCH -MRAMOR  10 000,00 Kč   5 000,00 Kč
   Letní aktivity v Litni  5 000,00 Kč  3 000,00 Kč
   Podzimní prázdniny pro děti  3 000,00 Kč  3 000,00 Kč
   Advent v keramické dílně  3 000,00 Kč  1 000,00 Kč

SH ČMS – SDH Liteň  podpora roční činnosti    44 000,00 Kč 15 000,00 Kč
  Loučení s létem - 16. ročník 60 000,00 Kč 30 000,00 Kč

Myslivecký spolek Liteň  Dětský den     15 000,00 Kč    8 000,00 Kč
Liteňský pupík      Dramatický kroužek 10 000,00 Kč 10 000,00 Kč

 Organizace besed  7 000,00 Kč  0 Kč
 Masopust  10 000, 00 Kč  5 000,00 Kč
 Martinská slavnost  3 000,00 Kč  0 Kč
 Obchůzka sv.Lucie  5 000,00 Kč  0 Kč

Návrh usnesení č. 324 z 21-01-2025 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

1. na základě doporučení Kulturní, sportovní a volnočasové komise schvaluje výše uvedené částky

doporučené k podpoře;

2. pověřuje starostu městyse Liteň, aby písemně vyrozuměl jednotlivé žadatele o stanovisku

komise (částky doporučené/nedoporučené k podpoře);

3. pověřuje starostu městyse Liteň podpisem smlouvy s jednotlivými žadateli, kterým byla dotace

přiznána.

Hlasování: pro: 5 

proti: 0 

zdržel se: 1 (Benešová) 

Usnesení č. 324 z 21-01-2025 bylo schváleno. 
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Diskuze 

Ad bod 8. Prodej části pozemku p. č. 237 

Pí Lukešová se zeptala, proč má starosta vypracovávat geometrický plán a proč z projednávaného bodu 

není zřejmé, kdo bude jeho zpracování hradit, když v případě odprodeje pozemku manželům 

Beaufortovým a manželům Frühaufovým, si geometrický plán zajišťovali kupující, kteří ho i hradili. 

Starosta řekl, že se s kupujícími domluví. Nakonec do bodu dopsal poznámku, že geometrický plán 

hradí kupující. Dále se pí Lukešová zeptala, zda je splněna podmínka občanského zákoníku (§ 1195), 

kdy společenství vlastníků může nabývat majetek a nakládat s ním pouze pro účely správy domu a 

pozemku, aby nedošlo k situaci, kdy městys pozemek odprodá, ale katastr ho na SVJ nepřepíše. 

Na pozemku má být něco, co slouží všem vlastníkům. Dále podotkla, že správně by měl být nejprve 

geometrický plán, pozemek měl být rozdělen a až poté by mělo být jednáno o konkrétním pozemku s již 

novým parc. číslem. Starosta sdělil, že v tomto případě je to horší postup, nevěděli jsme, zda se někdo 

o prodej přihlásí, aby pak nebyl geometrický plán k ničemu.

Ad bod 12. Revitalizace sadů Sv.Čecha 

Pí. Lukešová poptala starostu, zda-li již odeslal dopisy obyvatelům prostřední části Dlouhé ul. s žádostí 

o příspěvek na dešťovou kanalizaci. Starosta odpověděl, že ne. Pí. Lukešová se zeptala, zda obyvatelům

aktuálně rekonstruované části Dlouhé ul. dopisy s žádostí o příspěvek na dešťovou kanalizaci zaslal

před začátkem prací. Starosta odpověděl, že ještě ne, učiní tak, až budou práce v celé Dlouhé ul.

dokončeny.

Ad 13. Pasportizace, prořez a údržba dřevin 

Pí. Lukešová se zeptala, zda tedy neplatí informace, kterou dostali členové KSaVK od starosty, tj. že 

ořezávat stromy budou liteňští zahrádkáři? A proč to nemohou dělat obecní zaměstnanci, kteří to dělali 

dosud? Starosta odpověděl, že zahrádkáři a obecní zaměstnanci se mohou starat jen o menší, mladé 

stromy a keře, nikoliv o ty vzrostlé, které má Liteň v několika parcích. 

Ad bod 14. Dotační poradenství - MMR – obnova povrchu místní komunikace 

Starosta ke konci poslední věty v bodě „žádost budeme podávat tedy jen v případě, že bude mít dle 

názoru dotačních specialistů šanci na schválení“ dodal, že špatné by bylo to nezkusit, že u opravy 

klubovny v Leči tipuje, že dosáhneme na max. 25 bodů z 50 a u traktoru jsme téměř na nule. 

Ad 15. Nový DCI server do kina 

Pí. Lukešová se zeptala, zda se jedná o zařízení, jehož opravu nabízel zdarma ústně i písemně Filip 

Kaštánek, který zařízení již v minulosti opravoval a vedení radnice jeho nabídku odmítlo. Starosta 

odpověděl, že se jedná o totožné zařízení a on si neveme „na triko“ neodborný zásah. 

Ad 16. Světelná reklama na provozovny KD 

Paní Lukešová se zeptala, zda předložené návrhy jsou konečné, protože např. reklama nad prodejnu pana 

Vinše (viz níže) je dost otřesná. Starosta odpověděl, že reklamu vyráběl jako ukázku na základě požadavku 

p. Vinše narychlo sám a bude to samozřejmě zpracováno grafiky. Jak si p. Vinš schválí reklamu bude

na něm. Každá provozovna přispěje 4.000 Kč.
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Volná diskuze: 

Občan N.: kolik stálo první trestní oznámení, jak je daleko druhé trestní oznámení. 

Starosta odpověděl, že první terstní oznámení bylo odloženo, jinak to stojí stovky hodin 

vyšetřovatele, státního zástupce. Ke druhému trestnímu oznámení: podat vysvětlení byl 

p. Kapusta, starosta je pozván na 28.ledna.

Občan B.: poptal možnosti opatření před obchodním domem, děti zde pobíhají, nebezpečné obzvláště 

pokud tam parkují velké vozy, není vidět na přechod. 

Starosta: nemůžu s tím nic dělat, ředitel dělá osvětu ve škole, je to o nás, výchově. Můžeme poptat 

odebrání parkovacího místa, stávající parkovací místa jsou vyznačena dle zákona, takto bylo 

schváleno dopravním inspektorátem. Nakonec starosta pravil, že ideální řešení není, vše je dle 

zákona, do řešení tohoto problému se mu nechce, protože bude muset vypracovat relevantní 

podklady na dopravní inspektorát, oslovit Policii ČR, proč a koho to ohrožuje, to co nejvíc pomůže 

je vzdělávat děti, lidem vysvětlit, že chodci mají přednost, a záleží především na řidičích, aby jeli 

přiměřeně, když se blíží přechodu, obzvláště když nevidí na přechod, jinak porušují zákon. 

Starosta informoval o záměru Primirestu zavést samoobslužnou jídelnu. Projekt by obnášel zvětšení 

jídelny, děti by nestály frontu, nabíraly by si dle svého. Podobný model je ověřen, výrazně se snižuje 

plýtvání/ množství odpadu. Primirest je ochoten se na tomto projektu finančně podílet. 

Starosta informoval, že: 

• v podkladech na GD je závěrečné rozpočtové opatření;

• žádost o dotaci na projektovou dokumentaci Vodojem Liteň-Leč byla zamítnuta;

• žádost o dotaci na projektovou dokumentaci KD za cca 1mil. Kč je stále v běhu, byly zapracovány

námitky;

• zpráva o restaurování kaple je k nahlédnutí pro přítomné.

Zastupitelka MUDr. Štefflová oznámila všem přítomným, že z časových, pracovních a rodinných důvodů 

již nemůže zodpovědně vykonávat funkci Zastupitele ML a rozhodla se podat starostovi v následujících 

dnech svou rezignaci.  

Závěr 

Zastupitel p. Kaštánek se na veřejné zasedání nedostavil.  

Pan starosta ukončil veřejné zasedání dne 21.01.2025 ve 20:42 hodin. 

Zapsala: Martina Benešová dne 21.01.2025 ............................................... 

Ověřovatelé zápisu: Peter Kapusta dne ............................................... 

Hana Lukešová dne ............................................... 

Starosta obce: Tomáš Jurajda dne ............................................... 
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